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CONSELL DE BARRI DE L’ESQUERRE DE L’EIXAMPLE  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE 

DEL DIA I ACORDS 

16 de Novembre   del 2023, a les 18:30. 

Centre Cívic Urgell   en format híbrid 

Assistents 

President:  Jordi Valls   regidor 

 

Comissió de Seguiment: 

Marc Martinez. Conseller GM PSC 

Maria Battaner. Consellera GM BeC. 

Alejandro Muñoz. Conseller del GM PP. 

Andreu Parera . Conseller del GM JuntsxCat (TriasxBCN) 

Relació  d’entitats membre de la CdS que han assistit  

Associació Veïns i veïnes de l'Esquerra de l'Eixample 

Eixample Respira  

 

Assistents: 

 

Ciutadanes i ciutadans: 70 presencials i 1 on line.    

Representants d’entitats: 19 ( 13.3 % del total són persones associades)    

Altres (consellers, tècnics i ponents) :10    

 

Representants de les següents entitats 

Associació veïns i veïnes de l'Esquerra de l'Eixample 

Eixample Respira 

AV Parc Escorxador 

SOS Enric Granados. 

Grup arquitectura COAC Eixample. 

Jardins d'Emma. 

AFI Escola Entença . 

Colla Castellera Esquerdats  

Udols 

 

Tècnics Municipals i ponents 

Anna Terra, gerent del Districte 

Nuria Gonzalez, Directora e SSPP i Territori  

Imma Aguilar, tècnica de barri Esquerra Eixample 
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Tere Gómez, coordinadora territorial i convivència 

Elena Vazquez, departament de comunicació  

Fidel Gonzalez, tècnic de participació 

Agents Guardia Urbana 

 

Ordre del dia 

1. Benvinguda . 

2. Presentació del procés de renovació de la Comissió de seguiment i de la 

Vicepresidència. 

3. Retorn de les sessions participatives  dels entorns de la Biblioteca Joan Miró . 

4. Estat dels pressupostos participatius. 

5. Torn obert de paraules. 

 
1. Benvinguda    

El Regidor Sr. Jordi Valls fa l'inici de la sessió . Proposa per l'interès dels assistents  

respecte al Parc Joan Miro i línia 8, d'acord amb l'associació de veïns i veïnes de 

l'Esquerra de variar l'ordre del dia  que quedarà: 

1- Benvinguda  

2- Retorn de les sessions participatives  dels entorns de la Biblioteca Joan Miró .  

( s'obrirà un tron de paraules)  

3- Estat dels pressupostos participatius 

4-Presentació del procés de renovació de la Comissió de seguiment i de la 

Vicepresidència. 

5-Torn obert de paraules. 

Per tant el regidor introdueix el tema  

Obres L8:  

Inicialment quan es va pactar amb la comissió de seguiment l'ordre del dia , la voluntat 

era explicar avui quin es l'estat de la situació , quines obres es faran i en quina mesura 

afectaran al Parc .  

No es possible informar perquè inicialment per la pressió que s'ha generat hi ha 

converses entre l'Ajuntament i la Generalitat de Catalunya qui és el titular de l'obra, 
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quines accions es poden fer per traslladar la obra o bé minimitzar-la ( tot i que a vostès 

no els hi agradi aquesta opció). 

La proposta ha de sortir aviat. Els hi hem traslladat els resultat de la proposta 

presentada al Consell del Districte que les obres es facin i no afectin al Parc. La 

voluntat per la meva part és que la Generalitat  vingui i presenti el projecte amb el 

regidor al costat sigui quina sigui la resposta de la generalitat. Avui no hi ha cap decisió 

presa. 

La posició de les entitats i els veïns està molt clara . Es trasllada al govern de la 

Generalitat.  

El compromís que puc assumir es que en el moment que sàpiga alguna cosa els hi 

traslladarem. L'esperança és que la Generalitat no expliqui la obra a la premsa abans 

d'explicar-la als veïns. 

Estic d'acord amb l'obra i farem el possible per tal que la obra minimitzi el màxim 

possible l'impacte en el parc o bé es traslladi a un altre lloc. però no està a les nostres 

mans.  

Hem d'enviar la resolució de la proposta aprovada pel Districte al Govern de la 

Generalitat i demanar que abans que s'expliqui en un roda de premsa, s'expliqui als 

veïns en un Consell de Barri . Se que la informació no és suficient, però no tenim més .  

De la carta que enviem a Serveis territorials de la Generalitat en donarem una còpia als 

representants dels veïns  

2- Retorn de les sessions participatives  dels entorns de la Biblioteca Joan Miró . 

Fidel fa la exposició del resultat de les sessions ( s'adjunta document).  Recorda que el 

document està penjat al DECIDIM.  

Torn obert de paraules( en referencia a les obres de la L8) 

Xavier Riu : 

Es una mica xocant però també ajuda a situar el context el que s'hagi fet el resum del 

resultat de les sessions participatives. Les propostes anaven referides als  entorns de la 

biblioteca, però la resta d'espais  com bombers, degradació zona de gespa.. s'ha de fer.  

Hi ha una dinàmica veïnal per a millorar el parc . El problema és que a l'únic lloc on no 

hi havia propostes, l'arbreda, pel mig cau una bomba ,però evidentment que s'ha de  

seguir parlant de la globalitat. 

Estem dient  un si a les obres de la L8, un si a un parc imprescindible en una zona amb 

tanta contaminació , un si amb propostes. Avui s'ha de concretar i compartir per a 
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veure que hi ha propostes com a mínim menys dolentes  que la barbaritat que ens 

proposen. La idea dels enginyers es que des de Gran Via, que és on treballarà la 

tuneladora per Llançà  pugi una galeria d'anar traient les terres i les aboqui al mig del 

Parc. Això  genera uns 24 hores dia treure terres i mínim de 150 camions al  dia entrant 

al parc per a treure la sorra . Seria la zona logística  que implica tenir el magatzem de 

les dovelles( peces que van posant al túnel) i els barracots dels tècnics que dirigeixen 

les obres. Es carreguen 178 arbres directament  però tot el parc indirectament perquè 

ningú en farà ús. Davant d'això , no som experts, però entenem que hi ha altres vies de 

treball: 

1- Ocupar espai de carrer , talls de carril de circulació que son un problema menor  

perquè es recupera mes ràpid, en canvi un arbre no es pot recuperar. La galeria en lloc 

de travessar diputació i entrar dins el parc., que a Diputació giri. Allà hi viuen menys 

veïns i la terra surt . Uns cotxes s'haurien de desviar a Aragó i Sepúlveda. Cal pensar 

també que Tarragona te 7 carrils i per tant es podrien anular alguns per tenir espai per 

a magatzems, etc. 

2- Túnel Gran Via : treure les terres a 150 metres cap avall i per sota de Llança anar 

fins a Paral·lel  i entrar per la fira . La fira fa dos anys va fer un procés participatiu i es 

va decidir que en aquell tros s'obriria un carrer , i per tant treure per allà les terres 

seria una altra opció. Hi haurà problemes igual però una mica de sentits comú per no 

carregar-se l'arbreda. 

Jordi Muñoz: 

A banda de l'arbreda hi ha una qüestió de contaminació de l'aire i acústica. Hi ha un IES  

un centre esportiu  i una escola al punt mes contaminat de la ciutat ( està demostrat)  

No es un tema partidista si no de qualitat de vida al barri. Exigim un exercici e 

responsabilitat, d'imaginació, de pensar des de les administracions deixant de banda 

colors polítics per a trobar una solució pel veïnat que la ciutat es mereix. 

Rosa Sagues, d' Udols:  

Recolzem la proposta de salvar l'arbreda. Ens preocupa si s'ha tingut en conte les 

famílies amb gossos que utilitzen el parc . El districte ha tancat Paula Montal sense 

alternativa , i els gossos seguiran existint. EL parc es un parc de ciutat i es molt utilitzat 

per a famílies amb gossos. Com queda afectat per les obres i  per la futura 

remodelació?. 
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Josep Gavina, veí del parc:  

Agraeixo la sinceritat. Si el parc fossin habitatges aquestes obres no es farien. E una 

falta de respecte per als tècnics i la població. Es parla de la remodelació dels entorns 

de la Biblioteca quan hi ha tota questa problemàtica. 

S'ha de remodelar tot el parc, s'ha de complir la sentencia judicial dels bombers . 150 

camions son mes d'un quilòmetre i mig. Algú s'ha parat a pensar?. Agraeixo la claredat. 

Emma, veïna:  

Les queixes s'han passat als equips tècnics , per a que facin un dictamen? . S'ha fet 

algun estudi?. Voldríem tenir un apunt del que estan dient els tècnics. 

Magdalena Selles:   

Ens preocupa el tema del soroll i si les cases es poden esquerdar. Voldria saber si els 

permisos de l'obra els dona l'ajuntament i si es pot denegar el permís. 

Pere Mones:  

Demano més informació i transparència . Voldria saber les alternatives que s'estan 

discutint i voldrien opinar . 

Conchita Leal:  

Les queixes dels veïns es poden traslladar a la generalitat de moltes maneres. Voldria 

una mica d'implicació de l'Ajuntament . Saber fins on podem arribar . 

Jordi Martí : 

 Si  fossin arbres històrics, declarats de protecció se'ls carregarien també?. Els arbres 

no es substitueixen per arbres desenvolupats . 

Josefina Vila, AV Parc Escorxador:  

Les terres les porten al Prat.  Perquè no es busca un espai a la zona franca per a que els 

camions no hagin de donar tanta volta encara que s'hagi d'allargar la galeria. 

Trini Capdevila , AVV Esquerra  

Soc fundadora de l'AVV i si tenim un amor al barri és el parc de l'Escorxador. Per una 

banda vull  felicitar a l'AAVV ,  subscric tot el que ha dit i per l'altra felicito  a l'AAVV per 

tornar a ser l'associació reivindicativa. 
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 He estat a totes les reunions que s'han fet a la Generalitat  i a l'ajuntament  . Anem en 

conte en fer demagògia. Mai s'ha dit que s'hagin de tallar 178 arbres . Intentem 

solucionar els problemes, l'Ajuntament també. Vull agrair la claredat d'aquest Regidor , 

anem en conte en la demagògia i a tota questa gent us convido a treballar per altres 

temes a part del parc . 

David Fontanals: 

Vinc del Clot  a donar suport a  que no es talli cap arbre del parc.  No fem demagògia. 

Deixeu els  arbres del  Parc Joan Miró. 

Jordi Servat, veí:  

L'Eixample te pocs parcs. El parc de Joan Miró és  el parc de la desgracia: bombers, 

centre de neteja, brutícia, indigents, manca de neteja i manteniment....s'ha degradat 

un estanc buit des de fa 8 anys, no s'ha mantingut. Gracies al moviment a veure si es 

manté . M'estranya que nomes hi hagi aquesta solució. Hi ha espai sense arbres... no 

es pot posar sobre el pàrquing? 

Francesca Miro, veïna: 

No  s'ha de tallar ni un arbre enlloc. Aquí s'ha dit que no hi havia partidisme i n'hi ha 

molt. Estic cansada de la hipocresia de la societat,  els arbres i els gossos son 

importants. Hem de conservar el sentit comú. El Parc s'ha e salvar però hi haurà nens i 

nenes per a jugar?. S'ha de mirar el be de les persones i de la gent. Això es important 

però hi ha altres temes i no podem estar donant tantes voltes al mateix. D'altra banda 

això no és  d'ara, com a Ajuntament fa quatre dies que hi sou i ja es devia haver decidit 

temps enrere.  

Davant de casa meva hi ha 3 arbres que es van tallar i no s'han   tornat. Jardins 

Montserrat, indigents ......Hem de treballar per tots. SI hi ha una solució tècnica que 

segur que hi és treballem per salvar els arbres. deixem-nos de partits i treballem pel be 

comú. S'ha e treballar per tot  no només per a un tema. 

Resposta Regidor  

Entenc la reivindicació i la respecto democràticament .  

Transparència: quan el govern de la  Generalitat  tingui clara la posició i  probablement 

serà una posició compartida amb l'Ajuntament de Barcelona sigui la que sigui, una 

vegada s'hagi discutit s'ha d'explicar i també les alternatives que s'han treballat. Jo, en 

la mesura del possible el que he de fer és traslladar les alternatives  que vostès 

plantegen . No  tinc cap problema d'exigir transparència en aquest sentit. S'està 

treballant en buscar una alternativa però també en minimitzar els efectes en el parc 
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que potser a molta gent es una opció que  no li agrada però s'hi està treballant. Vull ser 

clar encara que no els hi agradi. S'està treballant en diferents escenaris . Es la meva 

opinió i no tinc la raó absoluta de les coses. Els interessos son públics , podem discutir 

si n son justos o no , però son púbics. L'interès és l'obra .  

Volen de l'Ajuntament i d'aquest Regidor ,més implicació. Jo m'he posicionat 

políticament. Hi  va haver una proposta presentada per un grup polític que era 

exactament el que vostès estan dient i es va prendre una decisió  i va guanyar amb  6 

vots de 23 afirmatius i 4 negatius i jo vaig votar negativament perquè veig molt difícil 

salvar-ho tot  però continuo insistint en buscar la millor solució. 

En  el moment que hi hagi un acord entre Gener i Ajuntament , jo defensaré la posició. 

El ple de Districte  no va estar d'acord amb la meva posició i per tant ho defensaré 

però no amb la passió que vostès volen que ho  defensi. Aquest es el meu compromís. 

Intento se rel màxim clar possible.  

Veïna: 

En  nom de la claredat , que li agraïm,  nomes saber si vostè  esta capacitat per a dir si 

en les propostes que s'estan plantejant ,estan incorporades les que fem nosaltres.  

Regidor:  

Hi  hagut gent que li ha  traslladat a la Generalitat  i també  han parlat i amb la primera 

tinència d'alcaldia ....vostès també han traslladat les seves propostes. 

Intento donar els màxims arguments que puc donar . 

Taquem el debat per a poder seguir amb altres intervencions. 

5. Torn obert de paraules. 

AFI ESCOLA ENTENÇA:  

L'escola  va ser creada al 2017 de forma provisional a l'escola Industrial. Avui estem a 

la model sense ubicació definitiva. Des de l'AFI i en mon  de la comunitat sentim que 

seguim sense solucions concretes per part de les administracions públiques. 

L'Ajuntament ha manifestat en varies ocasions que una possibilitat era el solar del 

Ninot però que el problema era la titularitat del mateix. Havia de retornar a 

l'Ajuntament per a cedir-lo a l'escola. es va cedir al 2006 i des de llavors esta buit. Al 

2008 s'abandona la idea perquè en aquell moment ja es veia que no era un espai 

possible d'ampliació del clínic  que al final van a la zona universitària. L'escola esta en 

barracons a la model, on s'hi ha desenvolupat un procés urbanístic i de nou se'ns 

expulsa. Ens sentim menystinguts, deixats i ens trobem en un cul de sac: es la segona 
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ubicació provisional , legalment no podem tenir una altra ubicació provisional . 

L'Ajuntament no te cap mena de previsió, termini ni calendari per a resoldre el tema. 

Els mòduls tenen una vida útil limitada . Les escoles publiques de la ciutat han de tenir 

emplaçaments eficients segurs i saludables. D'altra banda l'Institut escola que es farà a 

Xirinacs, expulsa també als alumnes  de l'escola Entença . Hem patit un greuge fruit 

d'un canvi de plans injustificat. L'escola Entença era la que havia d'anar a la Model. 

Tenim el suport del síndic de greuges de la ciutat . Al març del 2019 el  síndic 

demanava la temporització de la provisionalitat. No hi ha res fet. El darrer dictamen 

diu que l'actuació de l'Ajuntament no ha estat correcte ,que vulnera els drets de la 

infància i el principi de bona fe entre les relacions de l'administració municipal i la 

ciutadania perquè hi haguts tràmits que s'han dilatat i una obstrucció de la informació . 

Mai ens diuen que no, però sempre diuen que el clínic esta allà. Volem parlar amb el 

govern de la ciutat tenint en conte que el 2017 va fundar l'escola la Montserrat 

Ballarin, regidora socialista . Des del 2006 el solar del clínic esta buit. Reclamen que es 

dediqui a la construcció d'una escola pública. No volem el no podem. Quina mena de 

ciutat és aquesta?. 

Antonia Vila:  

Represento als veïns del carrer Diputació entre Viladomat i Calabria ,que tenim un 

problema greu amb la nova obertura d'una discoteca on hi havia la sala de festes 

TANGO. La sala mai ha estat insonoritzada . Durant un any i mig van posar un after que 

va tancar pel confinament. Ara s'estan fent unes obres d'una sala de bachata . No hi ha 

sortida d'emergència ni esta insonoritzat.  

Aida i Lali , colla castellera  Esquerra Eixample:   

Es una entitat del barri amb mes de 150 persones. Assagem  a la model al pati exterior 

i ara necessitem temes tècnics i temes de seguretat pel nivell que tenim com a colla i. 

Per fer castells necessitem un terra atenuant que tenim i no podem guardar, i 

necessitem una xarxa per assajar. No es pot assajar d'aquesta manera i volen un a 

reunió amb el Districte per a poder trobar una solució. 

Rosa Gene, SOS Enric Granados.  

Des del 2014 volem  un carrer habitable per tothom . A l'Audiència ja vam parlar del 

tema del soroll que  afecta a les persones i van respondre que ni el Regidor ni  

l'Ajuntament no tenen capacitat de solucionar els problemes de la ciutat. EL PSC 

s'absté per a aprovar una proposta de Junts votada amb PP  i VOX sobre pisos turístics i 

hotels. Us demanem que no faciliteu nous problemes amb pisos turístics i hotels que 

son fonts de soroll . Les cases son antigues no estan preparades per la convivència de 
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la festa. Hi  ha molts pisos que lloguen habitacions i és impossible que ho pugueu 

controlar. Ens fan fora dels pisos. EL soroll mata i també ens han tret arbres. 

Jordi Carmona : 

L'altre  dia li valorava especialment la aplicació de BCN a la butxaca. El problema es 

que l'he de fer servir moltes vegades. També li valora la resposta de la petició que fa 

referencia als carrils de servei . Un altre tema es la degradació en general de l'àrea 

Balmes ,Urgell, Gran Via i Valencia. No hi ha els serveis suficients per a donar resposta 

a la pressió que hi ha a la zona. Fa pena sortir als matins i desplaçar-se pel barri . Es 

una ignomínia per als que hi vivim. En altres barris el servei funciona. Demano que en 

al un moment ens poguéssim presentar els servei de neteja, control, inspecció , 

seguretat.... l'eix de Consell  de Cent  la circulació de cotxes, patinets, brutícia, la  

delimitació dels parterres trencada..... Es una pena viure en aquest barri. Nomes 

podem construir junts amb les demandes dels veïns. Li agrairé seure plegats per a 

veure si els serveis que tenim son suficients. 

Jordi Servat, vei:  

A l'Eix verd de Consell de cent hi ha un pla de manteniment? Es conscient de l'estat de 

degradació que s'està produint ?. SI no hi ha un pla de manteniment( neteja, GU...)  es 

degradarà de tot  

Luca,  Eixample Respira:  

Un dels temes que s'hauria d'haver parlat son els pressupostos participatius. Hi ha 

molta gent que ha presentat projectes i la decepció es gran perquè el govern anterior 

ha allargat molt l'execució dels projectes i no s'han fet. EN aquest mandat heu decidit 

de forma unilateral cancel·lar una part dels projectes i trenca la confiança entre el 

ciutadà i l'administració. S'ha fet un procés la gent ha acceptat unes quantes regles, un 

procés molt llarg d'implicació de molta gent i s'ha vist cancel·lat el projecte.  Diria una 

vegada mes li animo a que rectifiqui l'error encara que no lli agradin els projectes que 

estan votats per la ciutadania i s'hauria de respectar. 

Veïna:  

Consell de Cent: esta molt bé, esta brut perquè la gent es marrana i per molt que ho 

netegin no hi ha res a fer. Si els que fan neteja veuen alguna cosa trencada ho haurien 

de poder traslladar. 
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veí: 

Els protectors dels parterres, va en contra de la tendència. Ha estat una regressió .mai 

s'havia fet i es un parany  i pots caure a terra de clatell. Blocs de goma dels carrils 

també son perillosos. 

Trini Capdevila: 

 En el mandat passat des de l' AV Esquerra  vam demanar una actuació urgent a Jardins 

Montserrat . Estan fets una merda, no hi ha control de l'espai per a gossos i van per tot 

arreu. Han destrossat tots els parterres .Parcs i Jardins no se que hi fan. Hauria d'anar-

ho a mirar. En nom dels veïns afectats que han de marxar dels pisos pels gossos i 

perquè es converteix en un after hour. 

Josep Garriga:  

Estem entrant en una dinàmica perillosa a nivell de circulació en l'Eix verd. No hi ha 

vigilància per la carrega i descarrega, la gent fa el que vol i van molt ràpid. Mobilitat 

deixa que es degradi i no s'arregli, Es pot convertir en Borrell ; que vagin rectes fins 

avall i això no és el previst . Cal ser curosos en la senyalització i que es compleixi la 

normativa. 

Rufino , veí 

Va al parc amb els seus nets , i demana que es transmeti el sentiment de totes les 

persones com jo  i que ens donin resposta . 

Respostes Regidor: 

Sala  TANGO:  Te llicencia d'activitat perquè va enganxada a l'edifici. No te permís 

d'obres i esta en procés d'inspecció . S'ha obert l'expedient.  

Escola Entença : Vaig parlar amb companyes de l'AFI i entenc perfectament el que 

dius. Ara s'obre una oportunitat que és el trasllat del clínic. Intentarem recuperar el 

solar per a l'escola ( que es qui te mes legitimitat per tenir el solar) 

Castellers: la dificultat és que les característiques de l'equipament que requeriu es 

complexa. Miraré de donar resposta a les alteracions que teniu actualment. Dins el pla 

de la Model hi ha un equipament reservat per a residencia. No esta clar que la 

Generalitat segueixi amb el criteri de construcció de residencies , si no que cada cop es 

tendeix més a la construcció de pisos tutelats. Si el podem recuperar seria un 

equipament pel districte i per les entitats. Miraré de donar una  resposta rapida al 

tema del material. 
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Consell de Cent: Proposo al gener/ febrer amb l'AVV fer un monogràfic sobre Consell 

de Cent. Hi ha un nou ordre . L'obra no esta recepcionada  . Val la pena intentar 

aconseguir complicitat de l'Ajuntament exigint i que els ciutadans ajudin . 

Espai públic i neteja es una reivindicació de tota la ciutat. 

SOS Enric Granados:  Hi ha un compromís de que no hi hagi mes pisos turistics. S'hade 

modificar el pla PREUAT  per a alguns hotels, però lo dels apartaments esta clar . Jo no 

crec en els apartaments turístics, que no ajuden en l'accés a l'habitatge . 

Eixample Respira: S'han aprovat en un 80% . Tres no. Un que te un element tècnic que 

és la connexió per carril bici de l'Eixample i Ciutat Vella i s'ha de buscar una altra 

solució diferent a la de Plaça Catalunya. Rosselló gran reivindicació i ho volem mirar 

mes . Eco xamfrans: es un projecte important per a vosaltres  en farem un definitiu i 

els altres 4 no perquè hi ha un problema de carrega i descarrega que vosaltres no 

reconeixeu. Val la pena que no donem el projecte per abandonat , perquè hi ha una 

realitat que és que  l'Eixample es un lloc amb molt mala qualitat d'aire. Jo estic obert a 

discutir però jo també tinc la meva legitimitat. 

Jardins Montserrat: recullo i ho mirem. 

Hi i ha dos temes més a l'ordre del dia : 

 Elecció presidents i vicepresidents: si hi ha algun dubte estem a la vostra 

disposició. 

 Pressupostos participatius : la feina esta feta podem entregar el document  i 

farem una sessió de la comissió de seguiment amb tots els qui vau proposar un 

projecte  i parlarem dels possibles ajustos. Serà abans de final d'any 

S'agraeix la presencia a la reunió. 

 

 

Sense cap altra qüestió es dona per finalitzada la reunió. 

 

 

 

 


